
Skipås Samfällighetsförening

Bilaga till kallelsen till Årsstämman 2022

Förslag på ny policy gällande hantering av bygglovsärenden

Bakgrund

I samband med bygglovsärenden så står ofta samfällighetsföreningen som närmsta granne. Vi har 
då varit mycket restriktiva med att lämna godkännande, exempelvis när medlemmar har önskat 
bygga en friggebod inom fyra meter från samfällighetens fastighet. Anledningen till detta har varit 
att styrelsen velat bevara området som det är i mesta möjliga mån och dessutom måste alla 
behandlas lika.

Förslag

Styrelsen söker stöd hos samfällighetsföreningens medlemmar för att byta till en generös policy 
där vi godkänner bygglovsärenden om det inte föreligger några allvarliga problem.
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